
Częstochowa, dn. 30.04.2024r. 

 

 

 

 

Jacek Krawczyk 

Radny Miasta Częstochowy 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie budowy ul. Adama Bienia od ul. Bohaterów Katynia do  

ul. Jesiennej 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o realizację zadania dot. budowy  

ul. Adama Bienia od ul. Bohaterów Katynia do ul. Jesiennej. 

Zadanie rozpatrywane jest jako zadanie dwuletnie i zgodnie  

z wcześniejszymi konsultacjami rozpoczęcie jest możliwe do realizacji pod 

koniec roku, a zakończenie w następnym. 

Prosiłbym, aby tego zadania nie pominąć, zwłaszcza, że jest wykonana 

dokumentacja projektowa, a bardzo wielu mieszkańców czeka na nową ulicę.  

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        
 

 


